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1 5 Is men voornemens, naast de herinrichting voorterrein en de 

algemene begraafplaats Middenbeemster, ook iets met de 

reigerkolonie overlast te doen en wat zijn hierin de 

mogelijkheden? 

 

Met de herinrichting van het voorterrein en straks met het 

overige deel van de Algemene Begraafplaats hebben wij geen  

ruimte gemaakt voor maatregelen tegen de overlast van de 

reigerkolonie. Het is nog steeds een feit dat Reigers wettelijk 

beschermd worden en dat het daardoor lastig is om maatregelen 

te nemen. Dat neemt niet weg dat wij advies kunnen vragen aan 

experts om te bekijken of de overlast tot een minimum kan 

worden beperkt. 
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9 Gezien de hoge kostenpost leerlingenvervoer in onze gemeente; 

Door wiskunde studente Inge Tensen is op de Universiteit 

Twente een vervoersmodel ontwikkelt welke minimaal 20% kan 

besparen op ouderen/ gehandicapten leerlingenvervoer. 

(specifieke doelgroepen). Nadere info is op te vragen bij bureau 

HHM/Timeslab (http://www.hhm.nl/). Is de wethouder op de 

hoogte van deze mogelijke bezuinigingsmaatregel? 

 

De wethouder zal hierop mondeling antwoorden. 
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12 Bent u op de hoogte dat de VRI Rijperweg/Jisperweg in de late 

avonduren tot de vroege ochtenduren oranje knippert. ? 

Ja, wij zijn hiervan op de hoogte en hebben meerdere keren deze 

storing doorgegeven aan het Hoogheemraadschap. Zij hebben 

de bewuste VRI in beheer. Ons is toegezegd dat deze, schijnbaar 

hardnekkige lastige, storing zo spoedig mogelijk verholpen gaat 

worden. 

 

  

  


